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Nr. 704  din 08.02.2024 

P R O C E S –V E R B A L 
încheiat azi 8 februarie 2024 

 
Cu ocazia şedinţei ordinare a Consiliului Local Batoş, convocată de primarul 

comunei Batoş, domnul Dumitru Cotoi.  

Primarul comunei Batoş, Cotoi Dumitru, prin Dispozitia nr.61/02.02.2024 a convocat 
Consiliul Local al comunei Batoş, judeţul Mureş în şedinţă ordinară pentru data de 

08.02.2024, ora 08.00. 
PREZENŢI: ABOS FERENCZ, BANCIU ELENA, BÎTA VALERIU-AUREL, CÎMPEAN 
VASILE-AUGUSTIN, FULOP DOMOKOS, GLIGA IOAN, ONOFREI DANIELA, MĂRCUŞ 

IOAN, TĂMĂŞAN EMIL-CORNEL, ANDONE TEODOR, TODEA MARIA, URBAN WALTER-
MICHAEL.   

ABSENŢI: MARIAN TEODOR – RAUL. 

PARTICIPĂ: domnul primar Cotoi Dumitru, doamna secretar general Macarie Marcela și 
doamna inspector Lepădat Loredana . 
La lucrările şedinţei participă preot Anca Stelian-Vasile şi domnul Mărcuş Cătălin. 

Doamna secretar general al u.a.t. Batoş - sunt prezenţi 12 consilieri, astfel, potrivit 
OUG nr. 57/2019 constatăm faptul că şedinţa este legal constituită. Toate punctele 

înscrise pe ordinea de zi sunt însoţite de documentele prevăzute de Codul administrativ. 
Este început de an, vă rog să aveti în vedere depunerea rapoartelor.  

În conformitate cu prevederile art.138 alin.15 din OUG nr. 57/2019 supun spre 

aprobare procesul-verbal al şedinţei ordinare din data de 31.01.2024, dacă sunt 
completări, modificări, adăugiri? 

Se votează cu 12 voturi pentru şi 1 absent (Marian). 
Domnul primar solicită suplimentarea ordinii de zi cu două puncte: 
1. Proiect de hotărâre privind aprobarea disponibilizării de fonduri 

suplimentare aferente contractului de delegare a gestiunii activităţilor de colectare şi 

transport a deșeurilor municipale şi a altor fluxuri de deşeuri și operarea staţiei de 

transfer Reghin, componente ale serviciului de salubrizare al județului Mureș din cadrul 

Sistemului de Management Integrat al Deșeurilor Municipale Solide din județul Mureș 
(SMIDS Mureș) - zona 4 Reghin. 

2. Proiect de hotărâre privind avizarea Documentației de delegare temporară - 

până la finalizarea procedurii de atribuire prin licitație deschisă,  a gestiunii activităților 

de sortare a deșeurilor reciclabile, compostare a biodeșeurilor și transfer a deșeurilor prin 

exploatarea Stației de Sortare, Compostare și Transfer Cristești din județul Mureș.  
Se supune la vot suplimentarea ordinii de zi cu proiectele de hotărâre care vor fi 

punctele 2 şi 3 al ordinii de zi, restul renumerotându-se, cine este pentru, împotrivă, 

abţineri? şi se votează în unanimitate cu 12 voturi pentru . 
Doamna secretar general – se supune la vot ordinea de zi cu modificările aduse, 

cine este: Pentru? Împotrivă? Abțineri?  

 
O R D I N E     D E    Z I 
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1. Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului local al comunei Batoş pe anul 

2024. 
2. Proiect de hotărâre privind aprobarea disponibilizării de fonduri suplimentare 
aferente contractului de delegare a gestiunii activităţilor de colectare şi transport 

a deșeurilor municipale şi a altor fluxuri de deşeuri și operarea staţiei de transfer 

Reghin, componente ale serviciului de salubrizare al județului Mureș din cadrul 

Sistemului de Management Integrat al Deșeurilor Municipale Solide din județul 

Mureș (SMIDS Mureș) - zona 4 Reghin. 

3.Proiect de hotărâre privind avizarea Documentației de delegare temporară - până 

la finalizarea procedurii de atribuire prin licitație deschisă,  a gestiunii activităților 

de sortare a deșeurilor reciclabile, compostare a biodeșeurilor și transfer a 

deșeurilor prin exploatarea Stației de Sortare, Compostare și Transfer Cristești din 

județul Mureș. 
 4.Cereri. 
 5.Diverse.  

şi se votează în unanimitate cu 12 voturi pentru. 
 

Punctul 1. 

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului local al comunei Batoş pe anul 
2024. 

Doamna secretar general – comisiile de specialitate ale Consiliului Local Batoș au depus 
avize favorabile. 

Domnul președinte de ședintă Tămășan Emil-Cornel – bună ziua domnule primar, 

vicperimar și consilieri locali, participăm la una dintre cele mai importante ședințe ale 

consiliului local, cea în care se stabilesc coordonatele de funcționare și dezvoltare a 

comunei noastre pe anul în curs, respectiv ședința de aprobare a bugetului comunei. Din 

informațiile pe care le-am primit de la aparatul primăriei am înțeles că am primit la 

roedistribuire cel puțin aceeași sumă ca anii anteriori, asigurându-se în acest fel sumele 

necesare funcționării uat-ului, sume pentru dezvoltarea comunei și toate celelalte 

necesități sociale care sunt prevăzute în buget. Sigur că veniturile sunt la nivelul pe care 

îl cunoaștem, cheltuielile sunt mult mai mari din câte am înțeles.   Vă rog să vă 

concentrați asupra materialului pentru că o să permit o singură intervenție pe ordinea de 

zi și să fim cât mai operativi. Pentru început o să o rog pe doamna inspector să ne 
prezinte câteva coordonate prevăzute în buget.  

Doamna inspector Lepădat Loredana – o să fac o prezentare pe scurt pentru că 

dumneavoastră sunteți obișnuiți deja cu noțiunile de buget, clasificație bugetară, 

secțiune de funcționare, de dezvoltare, La baza stabiliriibugetului pe anul 2024 stă 

legislația în vigoare, cum ar fi legea bugetului de stat, codul administrativ, legea 

finanțelor publice ș.a.m.d. bugetul este împărțit în secțiune de funcționare și de 

dezvoltare. Aș începe cu secțiunea de dezvoltare care o regîsiți în anexa 2 unde sunt 

prezentate obiectele de investiție , o sinteză a obiectivelor de investiție, toate sunt în 

continuare, din anii precedenți, în sumă totală de 28.270.000 lei. La secțiunea de 

funcționare sunt cuprinse cheltuielile de personal la Titlul I, Bunurile și serviciile, 

asistența socială și asociații și fundații. Pe partea de venituri s-au cuprins veniturile 

proprii, cotele defalcate din TVA și impozit pe venit, subvenții și programele pe investiții, 
PNDL, PNRR, Anghel Saligny iar sumele alocate pentru fiecare cod de venit le aveți în 
anexa 1 la proiectul de hotărâre. La cheltuielile de personal s-au luat în calcul 

contractele active, s-au adăugat voucherele de vacanță care anul acesta conform Legii 

296 sunt în sumă de 1600 lei pe fiecare angajat, la bunuri și servicii s-au cuprins 
conform anexei furnituri de birou, iluminat, conform  referatelor de necesitate, în ceea 

ce privește asistența socială s-au primit sume pentru angajații asistenții personali și 



indemnizații persoane cu handicap grav la care primăria este obligată să suporte din 

venituri proprii cel puțin 10%, până în prezent s-a suportat în jur de 20%, și dacă se va 
mări minimul pe economie în cursul anului atunci va trebui suplimentată suma, cam 

atâtea ar fi de spus, dacă aveți dumneavoastră întrebări, avem și fondul de rezervă în 

sumă de 154.000 lei, constituit pentru urgențe și necesitățile care vor apărea în cursul 
anului. Fondul de rezervă se poate constitui în jur de 5% din nivelul cheltuielilor , este o 

sumă pentru urgențe și la care se poate umbla  oricând în cursul anului, e o trebă foarte 

bună după cum au apreciat și domnii de la Curtea de conturi pentru că sunt puține 

primării care lucrează cu capitolul acesta. Este și o completare, am primit sumele 
pentru cost elev, la materialele primite era fără, s-a alocat din bugetul local suma de 

25.000 lei pentru a putea funcționa școala în lunile ianuarie și februarie dar ieri a venit 

decizia de la finanțe și s-a alocat suma de 348.000. Domnii de la școală au întocmit 

conform necesităților dânșilor raportul de specialitate cu bugetul, în dimineața aceasta l-

am cuprins și noi în anexă. 

Domnul primar Cotoi Dumitru –cât este costul/elev față de anul trecut? 

Doamna inspector Lepădat Loredana – cu 30 și ceva de mii de lei, per total. 26.000 

pentru CES și 55.000 le suplimentăm noi conform legislației cu naveta cadrelor 
didactice.  

Domnul primar Cotoi Dumitru – după cum ați putut vedea din materialele de ședință 
bugetul s-a constituit în primul rând în baza veniturilor la bugetul local, în prima fază 

sunt prognozate a fi 31.580.000 lei, iar cheltuielile de 35.850.000 lei, este dezechilibrat 

în sensul bun. Noi mai avem fondul de rezervă și excedentul. Unde va fi nevoie pe 

parcursul anului vom face rectificări. Din excedent avem de făcut plăți, asfaltarea, au 
fost depuse cereri pentru sport, cultură după întocmirea materialelor. 

Domnul consilier Abos Ferencz-la investiții am văzut că sunt doar cele care sunt în 

derulare, nou nu avem nimic? La Uila care e, finanțăm ăla vechi care nu îl avem? 
Doamna consilier Onofrei Daniela – care este impactul la creşterile salariale faţă de anul 
trecut, per total? La asociaţii, culte, Sărbătoarea Mărului am văzut că nu sunt prevederi. 

De unde luîm sumele?Excedentul? 

Doamna inspector Lepădat Loredana – 5% față de nivelul decembrie 2023. Pentru 

prevederile menţionate trebuie hotărâri în prealabil și după aceea se cuprind în buget 
sumele. Avem 154.000 lei  în fondul de rezervă. Excedentul e în sumă totală de 

6.730.164 lei din care utilizăm 4.300.000  pentru asfaltare şi se pot folosi şi pentru alte 

lucrări noi care vor interveni în cursul anului. Aș avea de menționat aici la buget un % 

ce reprezintă secțiunea de dezvoltare, e de 78% raportat de prevederi, să vedem 

procentul la realizari. E un buget construit pe investiții.  
Domnul consilier Mărcuş Ioan – alocările PNRR pentru CAV e fond de împrumut 
nerambursabil? 
Doamna inspector Lepădat Loredana – aşa apare articolul în clasificaţia bugetară, sunt 

nerambursabile.  

Doamna consilier Onofrei Daniela – aș vrea numai să punctez că promisiunea de a ne 

convoca la discuții pe întocmirea bugetului nu s-a respectat, nu am văzut sume alocate 
pentru echipamente în vederea transmiterii live a şedinţelor, oamenii cer pentru că 

comunicarea stă foarte prost, vor să ştie, să fie informaţi, despre întreruperile de curent 

nu sunt informaţi oamenii. Vom vedea pe viitor dacă vom fi chemaţi la discuții înainte să 
fie întocmit.  

Domnul consilier Tămăşan Emil-Cornel –la ședința din 31 ianuarie domnul primar a 
lansat ideea pentru buget. După ce aprobăm pentru 2024 trebuie să ştim că urmează 
anul 2025, unde sunt prevederi 0 înseamnă că nu sunt solicitări.  
Domnul consilier Abos Ferencz – nu trebuie cereri pentru alocarea sumelor.  



Doamna inspector Lepădat Loredana – pe baza cererilor se întocmește un proiect de 

hotărâre care se supune spre aprobare consiliui local, îm prealabil, și apoi se cuprind 

sumele în buget. În buget se cuprind sume aprobate. Pentru 2024 bugetul se contruiește 

din toamnă. În toamnă am avut Cirtea de conturi și dacă nu aveam hotărâre separată și 
un regulament pentru culte sumele se imputau.  

Domnul consilier Abos Ferencz – dacă noi aprobam prin hotărâre o sumă acolo nu îți 
mai trebuie cereri.  

Doamna inspector Lepădat Loredana – dar noi nu avem hotărâre. 

Domnul consilier Abos Ferencz – asta trebuie să spuneți că nu trebuie cereri.  

Doamna inspector Lepădat Loredana- dar cum poți să aprobi o hotîrâre dacă nu ai 
cerere? 

Domnul consilier Abos Ferencz- și cum aprobi în anul precedent? Depune cineva cerere 

cu anul precedent? Condsiliul județean cum alocă suma? 
Doamna inspector Lepădat Loredana-de unde să ghicească ? 

Doamna secretar general – poți să prevezi pe baza a ceea ce ai avut în anul anterior.  
Doamna inspector Lepădat Loredana-o hotărâre da, cu suma estimativă.  

 Domnul preşedinte de şedinţă Tămășan Emil-Cornel- se supune la vot proiectul de 

hotărâre şi se votează cu 9 voturi pentru, 3 abţineri (Abos,  Mărcuș, Onofrei) și 1 absent 
(Marian). 

Se adoptă hotărârea nr. 14 din 08.02.2024 privind aprobarea bugetului local al 

comunei Batoş pe anul 2024. 
 

 Punctul 2. 

   2. Proiect de hotărâre privind aprobarea disponibilizării de fonduri suplimentare 
aferente contractului de delegare a gestiunii activităţilor de colectare şi transport 

a deșeurilor municipale şi a altor fluxuri de deşeuri și operarea staţiei de transfer 

Reghin, componente ale serviciului de salubrizare al județului Mureș din cadrul 

Sistemului de Management Integrat al Deșeurilor Municipale Solide din județul 

Mureș (SMIDS Mureș) - zona 4 Reghin. 

Doamna secretar general – comisiile de specialitate ale Consiliului Local Batoș au depus 
avize favorabile. 

Domnul primar Cotoi Dumitru – deși am solicitat ADI Ecolect să participe o persoană să 

ne prezinte cele două solicitări se pare că nu a venit. Este procedură de licitație în 

derulare pentru noul operator, oferta este depusă de mult timp, sunt prevăzute și 
ajustări în mod legal.  

Domnul consilier Tămășan Emil –Cornel – trebuie să recunoaștem că ADI Ecolect și 
Aquainvest reprezintă cel puțin 50% din proiectele de hotărâri pe care le adoptăm, asta e 
procedura. 

Domnulconsilier Filop Domokos – e ușor hotărârile lor să le trimită pe email  dar să se 

prezinte la învitația domnul primar nu au putut.  

Domnul consilier Abos Ferencz-taxele sunt în funcție de tone, cine verifică vreodată sau 

avem pe cineva care merge la cântar? Așa pot să facă cât vreau ei. Nu cred că ar fi o 

cheltuială atât de mare să mergem la fiecare tură și calculat pe an cred că am câștiga.  

Domnulo consilier Tămășan Emil – Cornel – domnule primar măcar câteodată să meargă 

cineva, altă posibilitate nu cred că avem noi să îi verificăm. Dacă aveam cântar la ieșirea 

din comună era foarte ușor.  

Domnul consilier Mărcuș Ioan – asta nu e o rugăminte,e o hotărâre, trebuie să scoatem 

hotărâre și om persoană desemnată care să meargă la cântărirea gunoiului, nu putem să 

mai mergem înainte așa, să semnăm telefonic, cântarul e cântar. Eu scot gunoiul într-o 

săptămână și într-una nu, ei pun rotund, hai să mergem înainte. Cred că o persoană 
poată să facă acest lucru, desemnăm un consilier dacă nu. 



Doamna inspector Lepădat Loredana – noi primim lunar o adresă de la Ecolect prin care 

certifică tonele.  

Domnul consilier Mărcuș Ioan - cred că o persoană poată să facă acest lucru, desemnăm 
un consilier dacă nu. 

Doamna inspector  Lepădat Loredana – la fel și la apă. Pe ce facturează Aquserv-ul e un 

index. Să fie la citire cineva. Asta e o chestie sesizată de curtea de conturi. Frumos o 
adresă făcută, semnată de cel care a participat. 

Domnul consilier Mărcuș Ioan  -organizarea asta e , ar trebui un pic mai mult.  

Domnul primar Cotoi Dumitru – noi mergem și singuri la ceas dar am fost și la citiri.  

Doamna inspector Lepădat Loredana – noi primim lunar o adresă de la Ecolect prin care 
certifică tonele.  

Domnul consilier Mărcuș Ioan – să se consemneze să se poată verifica. 

Doamna inspector Lepădat Loredana –consemna și atașat la factură, asta ar fi ideal.  

Domnul consilier Mărcuș Ioan –discuțiile pe gunoi toată lumea le are, cu 40-50 lei e 

mult. Cred că independența asta a ADI Ecolect-ului cu firma e un pic pe spatele 
oamenilor.  
Domnul consilier Abos Ferencz – au ajuns oamenii să plătească mai mult la gunoi decât 

impozite.  

Domnul consilier Tămășan Emil-Cornel –trebuie văzut să luăm sub control și aspectul 
ăsta. 
 Domnul preşedinte de şedinţă Tămăşan Emil-Cornel  - se supune la vot proiectul 

de hotărâre şi se votează cu 11 voturi pentru, 1 abținere (Onofrei) și 1 absent (Marian ) . 
 Se adoptă hotărârea nr. 15 din 08.02.2024 privind aprobarea disponibilizării 
de fonduri suplimentare aferente contractului de delegare a gestiunii activităţilor 

de colectare şi transport a deșeurilor municipale şi a altor fluxuri de deşeuri și 
operarea staţiei de transfer Reghin, componente ale serviciului de salubrizare al 

județului Mureș din cadrul Sistemului de Management Integrat al Deșeurilor 

Municipale Solide din județul Mureș (SMIDS Mureș) - zona 4 Reghin. 
 

Punctul 3.  

3. Proiect de hotărâre privind avizarea Documentației de delegare temporară - 

până la finalizarea procedurii de atribuire prin licitație deschisă,  a gestiunii 

activităților de sortare a deșeurilor reciclabile, compostare a biodeșeurilor și 
transfer a deșeurilor prin exploatarea Stației de Sortare, Compostare și Transfer 

Cristești din județul Mureș. 
 Doamna secretar general -comisiile de specialitate ale Consiliului Local Batoș au 
depus avize favorabile. 
 Domnul preşedinte de şedinţă Tămăşan Emil-Cornel - se supune la vot proiectul 

de hotărâre şi se votează cu 11 voturi pentru, 1 abținere (Onofrei) și 1 absent (Marian).   

Se adoptă hotărârea nr. 16 din 08.02.2024 privind avizarea Documentației de 

delegare temporară - până la finalizarea procedurii de atribuire prin licitație 

deschisă,  a gestiunii activităților de sortare a deșeurilor reciclabile, compostare a 

biodeșeurilor și transfer a deșeurilor prin exploatarea Stației de Sortare, 

Compostare și Transfer Cristești din județul Mureș. 
 

Punctul 4. 
4. Cereri. 

Doamna secretar general-eu nu am în dosarul de ședință cereri. 
Domnul primar Cotoi Dumitru – am primit ieri, se referă la alocări de sume, urmează 

să mai vină, urmează ulterior o ședință de rectificare, utilizare sume, vom aloca sumele 
solicitate.  



 

Punctul 5. 
5. Diverse. 

Domnul președinte de ședință – referitor la proiectul parohiei evanghelice vreau să vă 
spun că proiectele depuse la Alba Iulia însumează o solicitare de 199 %, deci aproape 

dublu sumei pe care o au la dispoziție, sunt depuse 12 proiecte, trăim cu nădejde.  
1.Domnul consilier Abos Ferencz – cu apa, cum stăm cu datornicii, în septembrie era 

discuția că sunt cetățeni care nu au plătit de un an.  

Domnul primar Cotoi Dumitru – săptămâna trecută au fost înștiințați că l-i se va 

întrerupe furnizarea de apă iar rebranșarea va fi pe cheltuiala lor, doamnele vor face 

demerusile pentru recuperarea datoriei. În urma înștiințărilor o parte din datornici au 

achitat. Vom avea oameni debranșați, dacă la Electrica au datorie achită. 

2.Domnul consilier Mărcuș Ioan –aș vrea ca pe viitor să nu mai avem ședințe aici, să se 

facă într-un loc unde să acordăm dreptul oamenilor de a participa la ședințe.  

Domnul consilier Tămășan Emil – deci în altă ordine de idei la cămin, e spațiu public.  

Domnul consilier Mărcuș Ioan – e un spațiu mai generos, sperăm, dacă nu măcar din 
septembrie.  

Doamna consilier Onofrei Daniela – Electrica sau mă rog, firma care are contract, mai 

are lucrări pe raza Batoșului, vă anunță când se întrerupe curentul?   

Domnul viceprimar Gliga Ioan – în săptămâna aceasta nu ne-au anunțat, când am fost 

anunțați am postat. 

Doamna consilier Onofrei Daniela – întrerup pe porțiuni, și ieri a fost întrerupt. Vă rog 

frumos purtați o discuție cu ei să anunțe oamenii din timp, la mine a fost înrerupt și 
când am mers la ei m-au întrebat că nu am baterie la centrală dar nu e problema lor ce 

au oamenii. În caz de pagubă cum poți să demonstrzi că din vina lor s-a întâmplat, nu 

poți, rămâi cu paguba.  

3.Domnul consilier Bîta Valeriu-Aurel – aș vrea să vă întreb din ce data se pot depune 
cereri pentru culte? 

Domnul consilier Abos Ferencz – cel mai important e până când.  
Domnul consilier Fulop Domokos – domnule primar, mă întorc înapoi, legat de 

salubritate, dumneavoastră sunteți delegate la ședințele ADI Ecolect, acolo nu e o 

comisie care să își apere drepturile ,ale cetățenilor, ale platnicilor care plătesc la 

salubritate? Ei au mărit prețul extraordinar, nu este o comisie acolo care să lupte cu ei 
pentru acest drept? Eu am spus că la anul o să fie 200 lei.  

Domnul primar Cotoi Dumitru – aș vrea să veniți cu mine la o ședință. Eu am convocat o 

ședință când au crescut tariful dar vin și îți justifică. Pe lângă faptul că a crescut taxa nu 

se acoperă  contravaloarea facturilor și de la bugetul local susții diferența.  

Domnul consilier Tămășan Emil-Cornel – pomenea domnul Mărcuș de luna septembrie, 

urmează un an electoral pentru cei nmai mulți dintre noi, vă recomand un 

comportament decent, bazat pe respect, pentru ședința de luna viitoare aș vrea să 

finalizăm acțiunea de plată a elevilor pentru activități performante fiindcă sunt mulți în 

așteptare și vă propun un alt mod de a recompensa performanțele școlare, școlărește nu 

prin alocare de bani care nu știu dacă ne face bine și nouă și elevilor. 
Am participat la o întâlnire de colaborare intr-o localitate cu care noi ne-am propus la un 

momentdat să ne înfrățim, dacă mai actualizăm sau finalizăm procedura respectivă.  
Preot Anca Stelian-Vasile – am depus o cerere pentru rezolvarea cimitirului, am făcut o 

măsurătoare topografică pe banii mei și singura soluție de a o rezolva e ceea ce am scis 

în cerere, nu am primit până acum un răspuns. Nu știu car e e treaba pentru că am 

atâtea împunsături din partea unora viz-a-viz de cimitir că m-am săturat. Vreau să știu 

dacă se rezolvă și primim cimitirul dacă nu de luna viitoare sau duminică eu anunț pe 

credincioși că cimitirul rămâne în posesia primăriei și primăria se ocupă de el.  



Doamna consilier Onofrei Daniela – ne puteți spune un scurt rezumat al cererii pentru că 

noi nu cunoaștem aspectul. 

Preot Anca Stelian-Vasile – vă spun ce s-a întâmplat și la Băița în urmă cu doi ani, 

aceeași chestie cu cimitirul, și în urmă cu 7 ani la părintele Gherman unde e Casa 

Maria.  Consiliul local să suplimenteze fondul și după aceea să îl dea în proprietate 
parohiei. Foarte simplu, asta mi-a spus-o domnul Sălăgean, pe scurt.  

Domnul primar Cotoi Dumitru – am discutat această problemă în consiliul local iar în 

urma discuțiilor, Batoșul e mai aparte decât Băița, există mai multe confesiuni.   
Preot Anca Stelian-Vasile-vă întrerup, cimitirul ortodox e separat de restul. 
Domnul primar Cotoi Dumitru – dar au acces mai multe culte, v-am cerut un acord la 

notar  între dumneavoastră și după aceea noi vi-l putem atribui în folosință.  

Preot Anca Stelian-Vasile-o să iau legătura cu domnul Șulea, e singurul care are acces 

prin cimitirul ortodox, o să mergem la notar să facem un acord pe viață prin care 
parohia noatră nu va pune nici un impediment de a trece.  

Doamna secretar general – știu discuțiile după cererea depusă, acolo se va face sector 
cadastral în cadrul înregistrării sistematice. Conform anexei Codului administrativ 

cimitirul este domeniu public al u.a.t.-ului. Juridic să existe acte, hotărâre sau să fie în 

inventarul domeniului public eu nu știu să fie. Va trebui lucrare și hotărâre privind 

înscrierea în domeniul public al comunei. Nu știu ce s-a discutat cu topograful, dacă au 

fost toți reprezentanții cultelor care au cimitir acolo, dacă există delimitare, asta nu știu. 

Juridic trebuie reglementată situația iar în proprietate nu se poate atribui.  

Domnul consilier Mărcuș Ioan – regimul juridic se cunoaște sau nu? 

Doamna secretar general – conform Codului administrativ este bun domeniu public al 
comunei, nu apare in H.G  de asta trebuie hotărâre de consiliu.  

Domnul consilier Abos Ferencz-atunci în Batoș nu există cimitir. Asta e situația în toată 
comuna.  

Domnul primar Cotoi Dumitru – sunt care au întabulat.  

Preot Anca Stelian-Vasile – și domnul Șulea a făcut măsurătoare separată de mine cu 

același topograf. Să avem un act la mână, m-am săturat să m-i se fluture pe la nas că 

noi facem nu știu ce în condițiile în care ne chinuim de 5 ani să aducem cimitirul la 

starea la care e și ne mai trebuie 3-4 ani să îl aducem la curățenia normală.  

Domnul primar Cotoi Dumitru – și credeți părinte că un act, o hotărâre de folosință va 

face să înceteze discuțiile? 
Preot Anca Stelian-Vasile- eu consider că da.  
Doamna secretar general – primul pas e hotărâre de consiliu privind înscrierea în 

domeniul public, degeaba merg la notar că nu se rezolvă nimic, nu e proprietatea 
niciunuia. Notarul nu vă face nimic pentru că vă cere acte de prorpietate, pe care nu le 

aveți.  
Domnul consilier Mărcuș Ioan – sunt blocate posturile pe cadastru? Nu era că se poate 

obține. 
Doamna secretar general – toate posturile sunt blocate. Pentru post unic. Nu există pot 
unic în organigramă. 

Domnul consilier Mărcuș Ioan – păi atunci să facem.  

Doamna secretar general – anul acesta nu poți să înființezi. 

Domnul consilier Mărcuș Ioan – păi nu că noi  le-am desființat, puteam transforma. 

Doamna secretar general – am fost obligați să desființăm domnul Mărcuș, nu că am vrut 
noi.  

Domnul consilier Mărcuș Ioan – este o discuție pe care o tot discutăm și amânăm, să 

creăm un post care ar ajuta la reglementarea situației din comună, dacă aveți argument 

să ziceți că stăm bine înseamnă că eu nu mai am ce căuta într-o discuție de felul ăsta. 



Stăm foarte prost. Daca luăm dintr-un sat până în celălalt capăt al comunei e un 

dezastru.  

Domnul președinte de ședință – noi am avut o discuție pe problema ridicată de domnul 

părinte, n-i s-a explicat ce trebuie făcut și trebuie urmați pașii.  
Doamna secretar general – eu tot întreb dacă cimitirul e prins pe inregistrarea 

sistematică, nu am de unde să știu că nu am văzut lucrare. Ică este sau nu? 

Domnul consilier Mărcuș Ioan –un om pe partea asta, când pui o întrebare să poată să 
răspundă.  

Domnul consilier Cîmpean Vasile-Augustin – nu am informațiile astea acum să vă pot 
spune.  

Domnul consilier Mărcuș Ioan – nu are de unde dar dacă ar fi pe post titular ar trebui să 

știe, când îi pui o întrebare să știe să răspundă.  

Domnul Mărcuș Cătălin-am depus cereri în interesul asociației spotive și în interes 

personal care se vor discuta în ședința viitoare la care sper să fiu prezent. Referitor la 

camioanele de gunoi puteți însoți mașina la un cântar cu aviz metrologic și pe urmă la ei 

la cântar și vedeți cine pe cine înțeapă sau solicitați echipaj de la ISCTR în zonă și la 

ieșire din comună cântar. 
 Domnul preşedinte de şedinţă, având în vedere faptul că problemele înscrise pe 

ordinea de zi au fost epuizate, vă mulţumesc pentru prezenţă şi declar închise lucrările 
şedinţei Consiliului local Batoş. 
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